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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

D1·, Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Szóbeli kérdés

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján! figyelemmel az Országgyűlésröl szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014, (II, 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter úrhoz

,,Miért nincsenek adatok a kórházi fertőzésekről?"

címmel. A választ szóban kérem,

Tisztelt Miniszter Úrt

Egy jogerős bírósági ítélet értelmében szeptember elseje volt a határideje a kórházi

fertőzésekkel kapcsolatos adatok kiadásának, ennek a kötelezettségének az Emberi

Erőforrások Minisztériuma továbbra sem tett eleget. Ezzel már több, mint egy hónapos

csúszásban vannak az ítélet által megszabott határidőtől és több éves csúszásba a jogi

kötelezettségük valódi kezdetétől. Ennél kevesebbért is lakoltattak már ki kisebb

tömegeket a maguk rendszerében.
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Egy írásbeli kérdésre küldött válaszomban ráadásul gyakorlatilag elismerte, hogy nincs
olyan rendszerük, adatbázisuk, amelyben a kórházi fertőzések intézményekre lebontott
adatai szerepelnek.

Az ilyen adatbázis létrehozásának elmulasztása jogszerűtlen és ennek jogszerűtlen voltát
már bírósági ítélet is megállapította. Egyszerűen tragikus, hogy a saját törvényeiket is
ilyen módon képesek semmibe venni és kissé nevetséges, hogy úgy próbálják a kórházi
fertőzéseket kezelni, hogy azok megjelenéséről és számszerüségéről nincs semmilyen
adatuk.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:
1. Hányan fertőződtek meg a kórházakban 201 7-ben?
2. Hányan haltak meg kórházi fertőzésben 2017~ben?
3. Mikor fogják betartani végre Magyarország törvényeit?
4. Mikor fognak eleget tenni a bírósági kötelezésnek, amely szerint ki kell adniuk a

kórházi fertőzésekkel kapcsolatos adatokat?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. október 4. 

országgyűlési k ·
(MSZP)


